
 

 

  

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  
 

П Р О Т О К О Л  № 66 
 

Днес, 13.09.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и  спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна 

Георгиева – председател в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и 

допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова        - 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  
 
Й.Станкова  запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-ВК66-7815/21.08.2023 г. 
относно съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2023 
г. Тя подчерта, че за физкултура и спорт са разчетени близо 7 мил. лв. при 
първоначален бюджет за миналата година почти 5 мил. лв. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение : 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов Възд. 

8 Веселин Калановски Възд. 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова        - 

11 Петко Димитров     Възд. 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        4 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 
 
По т.II от Дневния ред:  
 
Точката беше водена от Анна Стойкова 
 
Доклад вх.№ СОА19-ВК66-3910/2/07.09.2023 г. относно учредяване на 
безвъзмездно право на ползване за срок от 5 /пет/ години на недвижим имот, 
частна общинска собственост (AOC № 306/14.12.1998 на СО - район „Средец“), 
представляващ нежилищно помещение с площ от 120 кв. м., находящ се на бул. 
„Михай Еминеску" № 5, район „Средец" , за нуждите на Фондация „София - 
европейска столица на спорта". 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова        - 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.III от Дневния ред: 
Точката беше водена от А.Илиев. 
Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-ВК08-12722/07.09.2023 г. 
относно конкурс за „Отдаване под наем на недвижим имот – публична общинска 
собственост, представляващ спортен терен -открит обект за спортни 
дейности, находящ се в  кв. „Требич”,  имот с идентификатор  68134.1333.683.- 
вписан във списък на спортните обекти – общинска собственост, предмет на 
управление и разпореждане за 2023г.  съгласно чл.7 ал. 5 от  Наредбата за 
управление и разпореждане с общински спортни обекти и за финансово 
подпомагане на спортната дейност на територията на Столична община. 
В.Калановски зададе въпрос дали е необходимо да се бърза, след като конкурса 
ще се проведе в следващия мандат. Той заяви, че би предпочел да се въздържи за 
този доклад. 
Т.Георгиева поясни, че са проведени множество срещи с гражданите на Трибич и 
те имат очаквания ФК ЦСКА1948 да направи големи инвестиции на стадиона. 
Ръководството на ФК ЦСКА1948 също искат да вложат средства, но за 
съжаление не отговарят на Наредбата за управление и разпореждане с 
общински спортни обекти и за финансово подпомагане на спортната дейност 
на територията на Столична община. За това ще бъде обявен конкурс , в 
който те ще участват в конкуренция с други желаещи да инвестират. 
    
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова        - 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
 
По т.IV от Дневния ред:  
Точката беше водена от А.Илиев. 
 
Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-ВК08-12369/30.08.2023 г. 
относно отмяна на Решение № 236 по Протокол №74 от 06.04.2023 г. на 
Столичен общински съвет и проект за решение с писмо СОА23-ВК08-
12474/31.08.23 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова        - 
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11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.V от Дневния ред: 
Писмо вх.№СОА23-ВК66-4017/24/28.08.23 г. относно График за мониторинг на 
одобрени за финансиране проекти по Програма „София - град на младите и 
активните“  за 2023 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
По т.VI от Дневния ред: 
 
Писмо вх.№СОА23-ВК08-10549/3/11.08.23 г. относно Решение № 686  по 
Протокол № 81 от 27.07.2023 г. на СОС 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
 
По т.VII от Дневния ред:  
Писмо вх.№СОА23-НЦ62-623/08.08.23 г. относно предсрочно прекратяване на 
договор , съгласно т.4 от Решение№329 по т.12 от 31.05.23 г. на СОС 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
По т.VIII от Дневния ред: РАЗНИ 
 
На заседанието присъства г-н Боян Суланов, който сподели, че гражданите от 
кв. Хиподрума са благодарни от ремонтираните пейки, баскетболни кошове и 
тенис маси. зададе въпрос към членовете на комисията, какво се случва с 
футболната площадка и ако е възможно да бъдат отпуснати още 300 хил.лв. за 
цялостното ремонтиране на „Кафеза“ 
Т.Георгиева отговори, че след като бъде гласуван бюджета ще се проведе 
среща с районния кмет за да може да се задейства процедура. Но без бюджет  
всичко ще си остане   само пожелателно. 
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Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на 
комисията в 13.25 ч. 
 
Протоколът е изготвен на 15.09.23 г. 
 
 
Експерт:               Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 
 
 

                               Зам. предс.:                 П 
      /Анатоли Илиев/ 
 
 

                  


